
Huddinge kommun
Kommunstyrelsen
2021-10-29

Protokollsanteckning

Ärende 4: Delårsrapport per den 31 augusti 2020 för Huddinge kommun

Vi i Miljöpartiet välkomnar att det nu skjuts till välbehövda pengar till skolans verksamheter.
Däremot är vi kritiska till att den styrande koalitionen inte lyckats planera bättre utan kommer
med dessa förslag så här sent på året. Vi ser att dessa pengar hade kunnat budgeteras för
redan för ett år sedan, eller i varje fall till delår ett. Med en långsiktig planering och en
ansvarsfull budgetering har verksamheterna möjlighet att planera mer långsiktigt. Det här är
ett generellt problem som inte bara våra utbildningsförvaltningar fått hantera under de
senaste åren.
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